
 
 
 

 

Številka: 032-26/2023 
Datum: 2. 2. 2024 
 
 
 
 
OBČINSKI SVET LAŠKO 
 
 
 
ZADEVA: Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta  
 
 
 
 
Posredujemo vam odgovor na vprašanje in pobudo svetnika  
 
Vprašanja oz. pobude so se glasile: 
 

1. Pojasnilo glede nedelovanja črpalk v podvozu na Marija Gradcu in vpliv del na Rimski cesti 
v času poplav. 

2. Pobuda da se uredi ograja pri podvozu pri pivovarni (ograja visi in je nevarna). 
3. Pobuda za saniranje tlakovcev po mestu, ki so poškodovani. 
4. Gradnja kolesarske ceste Thermana – Rimske Terme oz. po dolini Gračnice. 
5. Na osnovi pobud krajanov Rečice prosim strokovne službe in komisijo SPV, da izvršijo 

strokovni ogled križišča pri klorirni postaji v Zg. Rečici, ali je trenutna ureditev primerna ali bi 
bilo smiselno zamenjati potek prednosti v smeri Zavrat 

6. Pri trgovini Laščanka je nameščen prometni znak, ki prepoveduje promet za avtobuse, le ta 
pa je nameščen na neprimernem mestu in predlagam, da se namesti na vsakem voznem 
pasu na regionalni cesti po predhodni pridobitvi ustreznega dovoljenja s strani direkcije za 
ceste. 

7. Novoletna krasitev na območju KS Rečica do 13.12.2023 ni bila nameščena nobena 
okrasitev na drogovih javne razsvetljave….. vljudno ponovno prosim, da se v naslednjem letu 
namesti le nekaj okrasitve….  

8. Preskrba območja z javnim vodovodnim omrežjem v Zg. Rečici (Peklar, Gorišek, Planko) – 
popravek odgovora 
 

Odgovori: 
 

1. Skupaj s koncesionarjem DRSI-ja za ceste VOC- em, Elektrosignalom d.o.o., JP Komunalo 
Laško  problem proučujemo, s ciljem, da se ugotovi vzrok in se ga odpravi. Najverjetneje bo 
potrebo vključiti tudi projektante infrastrukturnih vodov, ki so se izvajali v času modernizacije 
železniške proge. Na osnovi podrobnejše analize, pregleda jaškov in cevne infrastrukturnih 
vodov bo možno podati konkretnejši odgovor.  
Vpliv del na Rimski cesti ni imel večjega vpliva, saj so visoke vode reke Savinje prestopile 
nasip, talna voda se je dvignila, pa tudi zaledne vode so se stekale v območje Rimske ceste.    
   

2. Ograja pri železniškem mostu ob Savinji pri pivovarni je popravljena in služi svojemu 
namenu. 
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3. V pripravi je projekt izgradnje kanalizacije, ki vključuje z izgradnjo tudi obnovo pripadajočih 
površin v starem mestnem jedru.    
 
 

4. Glede na število kolesarjev, ki se peljejo na tej relaciji je predvideno, da se kolesarski promet 
tudi v bodoče vodi po skupnih (z motornim prometom) javnih cestnih površinah po levem 
bregu reke Savinje, ki so primerno označene. 
 

5. Po proučitvi zastavljenega vprašanja ugotavljamo, da je postavljen prometni znak na lokaciji 
v Zg. Rečici pri klorirni postaji ustrezen saj označuje glavno cesto v smeri, kjer je večja 
gostota poselitve. 
 

6. Problem bomo proučili, pisni predlog po novi postavitvi omejitve za avtobusni promet pa 
posredovali na DRSI. 
 

7. Skupina pripravljalcev bo pobudo za novoletno okrasitev obravnavala v sklopu svojih 
aktivnosti v letu 2024.   
 

8. V mesecu februarju 2024 bomo opravili terenski ogled območja in proučili možnosti navezave  
na javno vodovodno omrežje. 
 
 

 
                                                                                                 Pripravil: 
 
             
                   Luka Picej, vodja  
                                                                                             Režijskega obrata  
 
Vročiti: 

- Občinskemu svetu Laško, 

- v zadevo. 
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